
EMLÉKEZTETŐ 

2024. 07. 22-i klubestünkről 

Jelen voltak: 

Szulák Márti, Börzsönyi Attila, Fehér János, Sárvári Margit, Pinke György, Neszveda 

Péter, Lovász Kati, Gosztola Judit. 

A nagy melegre való tekintettel, nem a Faluházban, hanem Péterék meghívására náluk 

tartottuk a klubnapunkat. Valóban sokkal kellemesebb volt a hűvös nappaliban, mint 

a természet által fűtött Faluházban. Nagyon köszönjük is ezt a szívességet a 

házigazdáknak. 

Egy kicsit várni kellett Márti és Magdi érkezésére, addig Gyuri elmesélte a Balaton 

átúszás élményeit. Gratulálunk Gyuri a teljesítményedhez, hogy a hullámzással 

felvetted a versenyt! Miután befutottak a hölgyek is, Péter egy alapos ismertetést tartott 

arról a kérdésről, hogy mi a különbség a fényképezőgéppel és telefonnal történő fotózás 

esetén. Felbontásbeli és optikai szakmai téma került most terítékre. De megemlítettük 

az előnyöket, hátrányokat is. 

Bár Péter kérte, hogy ne hozzunk semmi ennivalót (csak papucsot, 😊) a lányok (Márti, 

Margit) most sem érkeztek üres kézzel. Pogi és édesség is került az asztalra, rá is 

csaptunk!  

És hogy alátámaszuk Péter szakmai előadását, ilyen szemmel kezdtük el elemezni a 

fotókat. 

Először Gyuri belvárosi -utcai (Street)- fotóit néztük meg, amik telefonnal készültek, 

most kivételesen színes változatban. Mint mindig, Gyurinak nagyon jó meglátásai 

jelentek meg a fotókon. Én személy szerint elborzadtam, hogy ilyen lett Budapest 

néhány része, de Gyurinak most ez a fotótéma került teríték alá. (romkocsma, 

telefirkált falak, csöves életterek, szóval, ha jártok arrafele, láthatjátok). 

Továbbiakban János fotót szemléltük meg. János többféle témával jött. Neki is voltak 

olyan fotói, amelyek kiállításra érdemesek. Egy verses rövid kis videót is varázsolt 

nekünk a sok turistáról. 

De János meglepett bennünket egy vidám kis vidivel is, melyet nem ő készített, de arra 

késztette őt, hogy nekünk is bemutassa, mi zajlik a város turista negyedeiben. Tudjuk 

János folyton mozgásban van, mindenfele jár. Látott több turistát is, akik virtuális 

valóság szemüvegen keresztül járják a várost, hogy ilyetén láthassák a múltbeli 

városarculatot, összehasonlítva a mai változásokkal.  Persze a film ezt figurázta ki, 

vicces formában bemutatva, de ezt részletezni most hosszú lenne. Minden esetre elég 

vicces volt ebből a szemszögből értékelni a jelen technikáját. 

Majd Judit filmjét vetítettük le, ami a klub 18. napi születésnapjáról szólt, csak most 

teljes egészében bemutatva az ottani ünneplésünket. 

Judit hozott egy „Férfiszemnek” 😊 szóló vidit is, melyben kis és nagy lányok kecsesen 

hastáncoltak. 



Végül Attila néhány fotója került bemutatásra a szentendrei gyertyaúsztatásról az 

éjszakai Duna vizén. Nagyon látványosak voltak. 

A legvégén egy áttekintő vetítést láthattunk a néhány napja megrendezett hollóvölgyi 

íjászpálya nyílt napján készített filmből, csak a 4K minőség valóságos bemutatása 

miatt, hisz a TV is és a számítógép is valós 4K felbontást tud. 

Mivel csak vázlatosan néztünk bele a filmbe, -erős ugrásokkal haladva benne, ezért a 

teljes filmet –természetesen 4K felbontásban, (ha bírja a géped,)- a következő linkre 

kattintva nézhetitek meg: 

https://www.youtube.com/watch?v=8ulwLDYA1wQ   

El is telt a két óra, talán még túl is léptük, úgy hogy szedelőzködtünk és megköszönve 

a házigazdák vendéglátását némi tracsparti után elszállingóztunk hazafele. 

Meg kell említeni, hogy Péter tévéjén keresztül nagyon szépen mutattak a vetített fotók, 

videók. Ilyen lesz majd egyszer talán nekünk is a Faluházban. 

Mivel a Faluház bezár a nyár hátralévő részében, a következő klubnapunkat egy külső 

helyszínen tartanánk. Valószínűleg Szentendrén egy kávézóban. Ez egy rendkívüli, 

inkább baráti összejövetel lenne, de természetesen lehet sétálgatni, fotózni, vidizni is, 

aki szeretne. Minden esetre a jókedveteket hozzátok magatokkal akkor is.  

Sziasztok! 

Judit 

 

 

Fotó: Pinke György 
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